
 

Dagsorden og referat 
Dato: 5. marts 2024 Tidspunkt: 19-21 Sted: Mødelokalet 

Mødedeltagere:  
Christian Lagoni 
Claus Bisgaard 
Ellen Eskelund 
Eline Crossland 
Kasper Høegh Stjernvik 
Lise Bach-Sørensen 
Noor Hanna 
Karsten Risgaard 
Anders Møller Sommer 
Anton Boel Dahlgaard 
Anne Rafn 
Lars Adamsen 
Kåre Printz Ringbæk 
Susie Søndergaard 

Referent: Anne Rafn 
Mødeleder: Eline Crossland 

 
Afbud: 
Ellen Eskelund 
Noor Hanna 
Lise Bach-Sørensen 
Karsten Risgaard 

 

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger 

Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

Nyt fra/meddelelser: 
Formanden 
Ledelsen 
Medarbejdere 
Elevrådet 
 
15 minutter 

Orientering Formanden 
Der har været afholdt fyraftensmøde d. 31/1 2024 i 
forbindelse med “De fire spor”. Overskriften for mødet var: 
Hvordan skal morgendagens skole se ud? 
 
Der har også været afholdt skolerådsmøde. 
Mødet omhandlede:  

- Prioriteringsproces for renovering og nybyggelser 
(skoleudviklingsplan) 

- Oplæg fra UU - de ønsker at gentænke modellen for 
den kommunale uddannelsesvejledning 



- De fire spor 
 
Ledelsen 
I forbindelse med “De fire spor” er vi som skole forpligtet på 
at afholde en workshop for personalet. Den afholdes i april. 
Fyraftensmøde 2 afholdes d. 20/3 2024. 
 
Politisk undersøges muligheden for et ungdomsskoletilbud på 
skolen. Lars og Ungdomsskoleleder Steffen Reng Andersen er 
blevet bedt om at lave et skriv i forhold hertil, som bl.a. skal 
indeholde en beskrivelse af de fysiske muligheder og udgifter 
forbundet med etablering. Dette er sendt ind. 
 
Onsdag d. 6/3 afholdes pædagogisk for det samlede 
personale. Temaet for aftenen er: Styrket forældrekontakt. 
 
Skoleledelsen har været til skoleudviklingssamtale på 
forvaltningen. Det er en samtale ud fra data om læsning, 
matematik, elevfravær og trivsel. 
 
Medarbejdere 
- 
 
Elevrådet 
Der er fokus på udeområderne. Elevrådet har mange 
forskellige ønsker til udeområderne - nyindkøb, 
pauseaktiviteter ol. 
 
Der er større fortjeneste på salget af is i juni end æbleskiver i 
december. Der drøftes alternativer i elevrådet. 
Elevrådet drøfter ligeledes, hvad pengene kunne bruges til. 
Undervisningsmiljø repræsentanterne har sat et arbejde i 
gang i forhold til skolens toiletter. Elevrådsrepræsentanterne 



skal snakke med deres klasser om at behandle toiletterne 
ordentligt. 
 

Forkortelse af skoledagens længde 
 
30 minutter 

Jf. Skolebestyrelsens beslutning om at 
forkorte skoledagens fremlægges 
lektionsplanen fremlægges. Evt. beslutning 

Forkortet skoledag: 
Mulighederne for at forkorte skoledagene yderligere 
undersøges. 
Ledelsen er i dialog med busselskabet i forhold til at få 
bustider og ringetider til at passe sammen. Det er afgørende 
for at kunne forkorte skoledagen. 
 
Kompetencen til at beslutte at forkorte skoledagens længde 
ligger nu ved skolebestyrelsen. Tidligere skulle skolen ansøge 
herom. 
 
Lektionsplanen blev fremlagt. 
Timefordelingsplan fremlægges på næste møde 

Skolerejse 
30 minutter 

Jf. Sidste bestyrelsesmøde har 
skoleledelsen fået til opgave at fremvise et 
princip.  
Princip drøftes, vurderes og evt. 
Godkendes. 
 
Se bilag/udkast 

Muligheden for at lave en skolerejse på 9. årgang ønskes.  
 
Udkastet til princippet blev drøftet.  
Ændringer og tilføjelser drøftes og noteres. En revideret 
version sendes ud til skolebestyrelsen til godkendelse. 
 
Starte med at spørge 7. klasse - det giver eleverne to år til at 
spare pengene sammen.  
 
De nuværende 8. klasser kunne også spørges om, de vil 
afsted. Skolebestyrelsen bakker op om at tilbyde denne 
mulighed til nuværende 8. årg.  
Forældrene vil blive indbudt til en orienteringsaften, inden de 
skal træffe deres beslutning 

Værdigrundlag 
 
30 minutter 

Værdigrundlaget genbesøges med fokus på 
gennemgang af bekendtgørelse for fremme 
af ro og orden i folkeskolen.  

Opsætningen på hjemmesiden er ændret.  
 



Se bilag 
Ændring/beslutning 

Linket til Bekendtgørelse om fremme af god orden i 
folkeskolen er tilføjet. 
Godkendt - lægges på hjemmesiden 

Baldakiner – skolens udhæng 
 
15 minutter 

Bestyrelsen forholder sig til de manglende 
udhæng rundt på skolen efter nedtagning i 
november. Skrivelse til 
forvaltning/skoleudvalg behandles. 
 
Se udkast 

Status: 
Distriktslederen har haft en arkitekt til at besigtige 
bygningerne og bedt ham komme med et estimat af, hvad det 
forventes at koste at genetablere.  
 
Skolen får ikke tildelt midler til at renovere bygninger i den 
størrelsesorden. Skolen tildeles midler til “småt vedligehold”. 
 
Kasper, Kåre og Lars laver et skriv til forvaltningen og 
Ejendomsservice. Udkastet til skrivelsen sendes ud til 
gennemsyn til den øvrige bestyrelse, inden den fremsendes. 
Skolebestyrelsesmedlemmerne aftaler, at de vil holde de 
lokalvalgte byrådspolitikere orienteret om sagen 

Evt.  - 

Næste møde 
 
En attraktiv udskoling 
 
Økonomi 
 
Timefordelingsplan 
 
Forkortet skoledag 

 
 
Drøftelse 
 
Budget 
 
Godkendelse 
 
Ringetider, skema 

 

 


